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Arvoisa puheenjohtaja, valtuutetut, viranhaltijat ja muu kokousväki. 

Vuosisatojen ajan on laivoja Raahen rannoilla rakennettu, lasteja purettu ja lastattu. Tällä tämän päivän 
päätöksellä turvaamme sen, että näin tapahtuu myös pitkälle tulevaisuuteen.  

Raahen satama on jo tällä hetkellä maamme suurimpia tonnimäärissä mitattuna ja tällä päätöksellä 
turvaamme myös sen jatkuvuuden Perämeren merkittävimpänä satamana. Yksi houkutin sataman 
investoinneille on mahdollinen merituulivoiman rakentaminen tulevalla vuosikymmenellä, mutta vaikka se 
projekti ei jostain syystä toteutuisikaan, niin sataman kehittäminen on joka tapauksessa välttämätöntä.  

Muut satamat investoivat tahoillaan ja kilpailussa on pysyttävä mukana. Jos satamaa ei kehitetä, niin uusille 
liiketoimintamahdollisuuksille on tulevaisuudessa vähemmän mahdollisuuksia. Toimiva satama houkuttelee 
myös itse satama-alueelle lisää teollista toimintaa ja tuo lisää elinvoimaa Raahen talousalueella. 

Valtuusto on ollut asioista jatkuvasti hyvin informoitu, josta kiitokset kaupungin ja sataman johdolle. Isoista 
rahoista siis tänään päätetään, mutta eipä meillä oikein ole varaa olla tekemättä tätä päätöstä.  

 

Arvoisa puheenjohtaja, Raahen sosiaalidemokraattinen valtuustoryhmä hyväksyy kohdan 4, Raahen Satama 
Oy: investoinnin esityksen mukaan. 


